

上海江南盐湖城**进/出:杭州

♀(杭州/金坛/南京/无锡/上海/乌镇)









行程特点

- *西湖
- *三国城
- *东方盐湖城
- *乌镇【水乡】

特点美食

- -东坡肉风味
- -乌镇婆婆菜
- 上海小笼包
- -乾隆宴风味
- -酱排骨风味

第一天 吉隆坡(5小时)杭州

(机上用餐/晚餐)

集合于吉隆坡国际机场,乘搭豪华班机前往杭州。接机后,前往杭州登江南四 大名楼之一【城隍阁】(360°赏西湖美景,品西湖藕粉,听江南丝竹)。之 后前往【西湖风景区】,长桥公园,漫步西湖,南宋御街。 酒店: 杭州森庭大酒店或同级 4*

杭州 (3小时)金坛

(早/午/自理)

早餐后前往古代姜太公钓鱼处尚湖风景区【姜太公雕像 姜尚文化馆。 古船模型馆,拂水山庄 (湖上江南园林) ,包电瓶车前往水上森林,乘竹 **筏或摇橹船游水上森林观鹭鸟**】,随后前往'东方盐湖城-以独特的文化和 特色山水体验,开创全新的旅游养生休闲模式,并将成为旅游业界的典范 之作、不朽传奇,客人入住独特的盐湖城客栈,夜晚可自由享受景区夜 景。酒店: 盐湖城山居客栈或同级4*

金坛(1小时)南京

(早/午/晚)

早餐后前往六朝古都南京,游览【牛首山风景区】(不含电瓶车)风景宜人 每岁届春金陵百姓倾城出游,故有"春牛首"之称。清乾隆年间"牛首烟岚 列入金陵四十八景中。包景区车,游览无夏广场,佛顶塔,佛顶宫,巨型 360度自转卧佛,干佛舍利地宫。车游参观南京【明城墙】,前往【大报恩 寺】是中国历史上最为悠久的佛教寺庙,【**大报恩寺琉璃宝塔**】高达78.2 米,通体用琉璃烧制,塔内外置长明灯一百四十六盏,自建成至衰毁一直 是中国的最高建筑。也是世界建筑史上的奇迹,被当时西方人视为代表中 国的标志性建筑,被称为"天下第一塔"。 秦<mark>淮河夫子庙。</mark>酒店:南京国睿金陵大酒店或同级5*

第四天 南京(2小时)无锡

(旦/午/晚)

早餐后游览【三国城】,乘【古战船】,可将太湖美景尽收眼底,有"近水 楼台先得月"的感觉,观赏《三英战吕布》真人秀表演。接着游【长广溪湿 **地公园**】湿地公园是一座集生态、休闲、科普、人文为一体的国家级生态 湿 地公园。湿地公园内石塘廊桥,是东蠡湖的标志性景观之一,前往清

酒店: 无锡名都大酒店或同级5*

联络方式:

第五天 无锡(2小时)尚湖(2小时)上海 (早/午/晚)

早餐后,返回上海,浏览上海 1192 时光弄堂老上海风情街+七宝古镇 +欧洲风情名镇奕欧来 OUTLETS, 黄浦江游船夜游。

酒店: 上海薪米酒或同级4*

第六天 上海

选择以下2项推荐项目:

(早/自理/自理)

- 1. 南京路步行街参观全球最大的星巴克烘焙工坊,后前往 【城隍庙】商业 区,游览湖心亭、上海老街(免费)
- 2. 迪士尼乐园一日游含门票及接送 (平日RM450/人, 周末RM580/人, 春节RM700/人) 请在出发前一个月预订 酒店: 上海海客瀛洲大酒店或同级4

第七天 上海(3个小时)乌镇

(旦/午/晚)

早餐后前往游览,【新外滩】: 是上海的风景线, 是到上海观光的游客 必 到之地,被称为"万国建筑博览群"。外观 【东方明珠塔】,是上海的标志 性文化景观之一。随后前往中国最美水乡-乌镇,乌镇东栅景区(老药铺 ,百床馆,蓝花布染坊,三白酒古作坊等。 酒店: 乌镇优屋美宿酒店4*

第八天 乌镇(2小时)杭州(5小时)吉隆坡(早/机上用餐)

早餐后,前往杭州机场机场返回温馨家园!

购物: 丝绸, 珍珠, 玉器, 养生堂, 茶叶, 紫砂石

* 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。

价格:

* 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市.

出发日期:



Best Of Shanghai / Jiangnan **In/Out:HangZhou

🔾 (Shanghai / HangZhou / Wuxi / Nanjing / Jintan / Wuzhen)









Highlights:

- * HangZhou West Lake
- * Three Kingdoms Film and Television City
- * Experience Ancient Battleshipride at Taihu Lake
- *WuZhen [Water Village]

Meal Highlights:

- -Chinese Cuisine
- -Dongpo pork Cuisine
- -Shanghai Xiao Long Bao
- Suzhou Cuisine
- -Wuzhen Cuisine

Day 1

KUALA LUMPUR (5 HRS) HANGZHOU

(MOB/D)

WUXI (2 HRS) SHANGHU (2 HRS) SHANGHAI

(B/L/D)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Jintan. Visit four great famous towers of Jiangnan City God Pavilion 360-degree view of the beautiful scenery of West Lake, tasting lotus root starch , listening to the Jiangnan's silk and bamboo music. Visit West Lake changqiao park and enjoy a leisurely walk by the West Lake, after dinner, visit Southern Song Imperial Street, Qingming Bridge. Hotel: Hangzhou Sentosa Hotel or similar 4*

Day 2

HANGZHOU (3 HRS) JINTAN

(B/L/OWN)

After breakfast, visit the Longjing Tea. Visit Ancient Fishing Spot of Jiang Taigong. (Jiang Shang Cultural Museum, Ancient Ship Model Museum, Fushui Villa, take a buggy car to the water forest, ride a bamboo raft or a rowing boat to explore the Water Forest and observe the egrets.)Process to the Oriental Salt Lake City, a destination that offers a unique cultural and landscape experience. It has pioneered a new mode of tourism, wellness, and leisure, aiming to become a legendary and exemplary work in the tourism industry. You'll be staying at the distinctive Salt Lake City Inn, where you can freely enjoy the nighttime scenery of the resort. Hotel: Salt Lake City Mountain Residence or similar 4*

Day 3

JINTAN (1HRS) NANJING

(B/L/D)

After breakfast, process to Nanjing Visit the Niushoushan Scenic Area, Fotang Pagoda, Fotang Palace, a giant 360-degree rotating reclining Buddha, and the Qianfo She Li Underground Palace. Visit the Nanjing Ming City wall (sightseeing by car). Proceed to the Dabao'en Temple, one of the oldest Buddhist temples in Chinese history. The temple is renowned for its Liuli Pagoda, a stunning 78.2-meter-tall structure made entirely of glazed glass. Inside and outside the pagoda, there are 146 bright lights, making it the tallest building in China from its construction until its decline. Hotel : Nanjing Guorui Jinling Hotel or similar 5*

Day 4

NANJING (2HRS) WUXI

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Wuxi. Visit Three Kingdoms Film & Television City. Experience Ancient Battleshipride (Excluded buggy Car) at Taihu Lake. Visit the Changguangxi Wetland Park. This wetland park is a national-level ecological wetland park that combines ecology, leisure, education, and cultural aspects. Qing Ming Bridge

Hotel: Wuxi Mingdu Hotel or similar 5*

Hotel: Shanghai Xinmi Hotel or similar 4*

Day 6

Huangpu River Cruise.

SHANGHAI

(B/OWN/OWN)

Option 1: Visit Nanjing Road Pedestrian Street, and explore the world's largest Starbucks reserve roaster. Process Chenghuang Temple, visit Huxin Pavilion and Old Stressts of Shanghai. (FREE)

After breakfast, visit Shanghai 1192 time Lane and Qibao Ancient Town and

European-style Charming Town Yiqu Lai . Process to Outlets for Shopping,

Option 2: One day trip Disneyland, including ticket and transport. RM450 person (weekdays) / RM580person on weekends / RM700person on Chinese New Year (Pre book before 1 month departure) Hotel: Shanghai Xinmi Hotel or similar 4*

Day 7

SHANGHAI (3 HRS) WUZHEN

(B/L/D)

After breakfast, Oriental Tower (Pass By) & XinWaitan proceed to the most well-preserved Water Village in the south of the Yangtze River. Visit Dongzha Scenic Area [Included Hundred Beds Pavilion, Blue Flower Cloth Dyeing Workshop, Sanbaijiu Ancient Workshop, Old Pharmacy)

Hotel: Wuzhen Youwu Meisu Hotel or similar 4*

Day 8

WUZHEN (2HRS) HANGZHOU (5HRS) KUALA LUMPUR

(B/MOB)

After breakfast, Depart to Hangzhou airport and take flight back to Kuala Lumpur.

Shopping Shop: Silk or Latex, Pearl, Emerald, Health Store, Tea, Purple Sand Stone

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. *The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

Contact:

Price:

Departure Date: